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Interpellation - Angående de utsatta i samhället 

Moderaterna har tidigare motionerat rörande maxtaxa för färdtjänsten i Gävle 
kommun. Motionen var uppe för beslut 25 november 2024 men återremitterades. 

Det är uppenbart att den socialdemokratiska kommunledningen inte vill ta upp frågan 
till avgörande utan fortsätta med de regler som Gävle kommun tillämpar idag. 

Dagens system får effekten att endast de resursstarka, med färdtjänst, har råd att 
delta på alla aktiviteter. Samtidigt som de med ansträngd ekonomi inte kan delta på 
alla aktiviteter de vill eftersom de inte har råd med färdtjänst. 

Vi Moderater ser också likheter hur de elever som är i behov av skolskjuts inte får det 
beviljad om de av olika skäl, t.ex. att de valt en friskola med speciell pedagogik. 
Effekten av detta förfarande från Gävle kommun sida är att de mindre bemedlade 
familjer inte har möjlighet till fritt skolval. 

Gävle kommun kommer långt ned på listan när det gäller att bevilja 
bostadsanpassningar, vi alla känner till fall där förvaltningsrätten har fält kommunen 
för felaktiga beslut, kommunen har olagligen nekat bostadsanpassning. 

 

 

Med anledning av ovanstående frågor jag ansvarig nämndordförande följande:   

- Är det kommunledningens avsikt att Gävle kommun ska missunna de 
funktionsnedsatta med ansträngd ekonomi, genom att inte införa maxtaxa i 
färdtjänsten? 

- Är det av ideologiska skäl som Gävle kommun inte bejakar det fria skolvalet 
för alla i jämlikhetens tecken? 

- Är det majoritetens avsikt att inte vilja göra vardagen lite lättare för dem som 
har behov av bostadsanpassningar? 

- Hur påverkar Gävle kommuns ansträngda ekonomi möjligheten att hjälpa de 
utsatta i samhället i behov av hjälp? 
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